
Van:        Raadsinformatie
Verstuurd:          Mon, 2 Jun 2025 13:11:39 +0200
Aan:        Gemeente Haarlemmermeer
Onderwerp:                     SV VVD over bereikbaarheid scholen tijdens NAVO-top

-----Oorspronkelijk bericht-----
Van: Griffie Centrale Postbus <GriffieCentralePostbus@haarlemmermeer.nl> 
Verzonden: maandag 2 juni 2025 11:54
Aan: Raadsinformatie <Raadsinformatie@haarlemmermeer.nl>
Onderwerp: SV VVD over bereikbaarheid scholen tijden NAVO-top

Beste griffie, 

Gezien het feit dat de eerstvolgende mogelijkheid voor het stellen van een actualiteitsvraag 12 juni is en kort erna de NAVO-top is, wil ik het 
college nadrukkelijk vragen om deze actualiteitsvraag zo spoedig mogelijk en schriftelijk te beantwoorden. 

Van 22 juni tot 27 juni is i.v.m. de NAVO-top het gebied rondom de Polderbaan afgezet voor fietsers, wandelaars en auto's. Alleen de mensen 
die in dat gebied wonen of werken krijgen een ontheffing. Inwoners buiten dit gebied krijgen van de gemeente geen ontheffing. Hierdoor 
ontstaat het probleem dat bijvoorbeeld jonge inwoners uit het Noorden, zoals Lijnden en Badhoevedorp, niet naar school kunnen met de fiets. 
Het OV zou ook gestremd zijn. Ouders die de gemeente hebben gebeld en gemaild, krijgen een standaardmail, dat zij net buiten het gebied 
wonen en dus geen ontheffing krijgen. Telefonisch is dat niet anders. Daarbij komt dat scholen als het Kaj Munk ook nog eens een toetsweek 
hebben. 

De fractie van VVD Haarlemmermeer zou graag van het College willen horen welke maatregelen of oplossingen er kunnen worden getroffen 
om alle kinderen die in Lijnden/Badhoevedorp wonen en in Hoofddorp op school zitten, een ontheffing kunnen krijgen zodat ze gewoon naar 
hun school kunnen fietsen en hun ouders gewoon naar hun werk kunnen gaan.

Met vriendelijke groet,
Sander Blankestein
Gemeenteraadslid VVD Haarlemmermeer




